

**UNITED COLLEGE**  
**THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG**  
**Scholarships and Awards**

---

**岑維休、江福桃一帶一路第一代大學生入學獎學金**  
**Shum Wai Yau and Kong Fook To Belt and Road First-in-the-Family Tertiary Education**  
**Admission Scholarship**

### 目的 Aim

此入學獎學金是為鼓勵來自一帶一路國家及在家中是第一代大學生的聯合書院非本地一年級生(非聯招申請)而設，讓他們能夠積極參與校園書院活動，並爭取學習時間，以提升學業成績。

This admission scholarship aims at encouraging the United College non-local Year-one students (through Non-JUPAS) who come from Belt and Road countries and are the first generation in the family to actively participate in various college activities on campus as well as striving for study time for better academic results.

### 獎額及獎金 Quota and Amount

獎額十名，每名港幣\$20,000元。如得獎人於其後的修讀學年取得每年3.0或以上之平均積點及操行良好，此獎項將會繼續頒予該得獎人，續領期為三年。

There are 10 quotas, in the amount of HK\$20,000 each. The Scholarship is renewable in the normative period of study for a maximum tenure of 4 years if the awardees attain a GPA of 3.0 or better with good conduct.

### 申請資格 Eligibility

1. 申請人必須為聯合書院非本地一年級生(非聯招申請)，來自\*一帶一路國家。  
The applicant must be a non-local Year-one undergraduates of United College (through Non-JUPAS) coming from \*Belt and Road countries.  
\*「一帶一路」國家名單可參考中國一帶一路網 Reference of \*Belt and Road countries:  
<https://eng.yidaiyilu.gov.cn/list/c/10076>
2. 申請人必須為家中第一代大學生，父母均沒有接受過高等教育，但其兄弟姊妹可以曾接受大學教育。  
The applicant must be a first-generation university student in the family. Parents must not have attended any institution of higher education, but his/her siblings with university experience are acceptable.

### 遴選準則 Selection

1. 遴選之基本準則為申請人的公開考試成績。非學術之成就可作考慮之列。  
Selection will primarily be assessed by the applicant's public examination results. Non-academic achievement may also be considered.
2. 符合資格的申請者將會於十月進行面試，由專責小組評審，成員由書院獎學金委員會委派。  
Short-listed candidates will be interviewed by a panel appointed for this purpose by the College Scholarships and Student Finance Committee in October.

### 申請辦法 Application

請於2024年9月16日至27日下午5時30分期間透過聯合書院網上表格<https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13694946>申請。

Please submit application via the United College online form <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13694946> during the period from 16 September to 5:30pm of 27 September 2024.